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Snerydning og glatførebekæmpelse:

Hvor mange tons salt er der spredt ud i området i denne vinter  ?

Forslag: 

Saltning af veje og stier i området foretages i et omfang, der er  langt fra, hvad man kan forlange og 
forvente for at have sikker og forsvarlig færdsel. Hasselbakken saltes i et omfang, der ikke er påkrævet 
og ikke opleves andre steder!!!  Eks. Baunevej og Hasseltoften, altså kommunale offentlige veje , saltes 
overhovedet ikke!!

Nygård salter når og hvis det passer firmaet – helt uden skelen til aktuellle forhold og vejrudsigter. Alt 
for ofte saltes der, hvor det er absolut uden grund. 

Vi ødelægger vore veje, vi ødelægger vort miljø – SALT er yderst skadeligt for alt dyre- og planteliv. Det 
er skadeligt for vor skrøbelige asfalt. 

Forslag: Der Saltes kun ved  behov –  og kun stamvejen saltes
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